
Zápis č. 105 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka 

ze dne 24. 6. 2025 konaného v klubovně obce Bílý Újezd 

Přítomni: dle prezenční listiny, která je součástí zápisu 

 

1. Zahájení 

Předseda svazku přivítal přítomné a konstatoval, že v počtu 10 přítomných je schůze 

usnášení schopná. Přítomní byli seznámeni s programem jednání. Za ověřovatele zápisu 

zasedání byli navrženi a schváleni Ing. Petra Králíčková a Mgr. Michal Friček. 

Předseda svazku navrhuje zařadit 2 body jednání:  

Rozpočtové opatření č.1 

Změna Zásad pro zadávání veřejných zakázek 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

           10/0/0 

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání  

Nastavena pravidla pro nakládání s účtem ČNB. Byly zřízeny termínované vklady u ČNB 

v délkách trvání 3 měsíce – 1 rok, dle předpokládaného cash-flow. 

3. Informace o postupu prací RNDr. Šedy + informace o řešení dusičnanů 

v Břeclavi 

Vrt J-1 byl prohlouben z cca 90 m na cca 150 m. Výsledky rozboru zatím neprokázaly nižší 

koncentraci dusičnanů. Další informace viz zpráva spol. Fingeo. RNDr. Šeda doporučuje po 

dobu 3 měsíců měřit hladinu vody ve vrtu, čerpané množství a vyhodnocovat rozbory 

dusičnanů, dusitanů a amonných iontů. Dále provádět průzkum území a pokusit se 

identifikovat klíčový zdroj dusičnanů. A zahájit práce na přípravě alternativního jímacího 

území Močinka.     

Předseda svazku byl pověřen dalšími úkoly:  

• Komunikovat s RNDr. Šedou možnost přípravy alternativního jímacího území 

Močinka včetně odhadu pravděpodobnosti nalezení vhodného zdroje vody. Pozvat 

RNDr. Šedu na další zasedání výboru, aby vysvětlil možnosti dalšího postupu. 

• Pokračovat v upřesnění (studii) možnosti úpravy vody pomocí reverzní osmózy.  

• Zkusit oslovit Univerzitu Pardubice, katedru chemicko-technologickou a požádat je 

o spolupráci na hledání zdrojů dusičnanů v ochranných pásmech vodních zdrojů 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

          10/0/0 

       

4. Rozpočtové opatření č. 1  

V průběhu zasedání přišla účetní svazku a přednesla změny v rozpočtovém opatření. 

Změny jsou jak na příjmové straně – zvýšení příjmů z termínovaných vkladů, tak na 

výdajové straně, kde nebyla rozpočtována odměna pro účetní svazku. Upozornila, že do 

konce roku bude možná potřeba schválit ještě další rozpočtové opatření. 

Výbor schvaluje Rozpočtové opatření č. 1. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

           10/0/0  

Po odsouhlasení rozpočtového opatření účetní svazku opustila jednání výboru. 

 



5. Změna Zásad o zadávání veřejných zakázek 

Dosud platné Zásady jsou z roku 2017 a již neodpovídají aktuálnímu legislativnímu rámci. 

Také finanční limity v Zásadách nastavené neodpovídají změnám cen zboží a služeb. Proto 

byl aktualizován text tak, aby byl v souladu s aktuální legislativou a byly navýšeny jednotlivé 

finanční limity.  

Výbor svazku schvaluje Zásady zadávání zakázek malého rozsahu 2025. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

           10/0/0  

6. Informace o probíhajícím VŘ Etapa II - Oprava vodovodu Skuhrov - Hraštice  

Otevírání obálek proběhlo dne 24.6. Doručeno bylo 5 nabídek, všechny splnily podmínky 

zadávacího řízení. Komise potvrdila, že nejvýhodnější nabídku předložila společnost 

Mados MT s.r.o. 

Výbor pověřuje předsedu svazku k podpisu smlouvy s vítězným uchazečem na částku 

uvedenou v jeho cenové nabídce. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

           10/0/0  

7. Informace o začátku stavebních prací - Oprava vodovodních přípojek Solnice –       

náměstí + zadláždění po provedených opravách  

Od 1.7. začne výměna vodovodních přípojek na náměstí v Solnici, je to dokončení akce 

z roku 2024. Součástí ceny nebylo zadláždění ulice a chodníku. Město Solnice bude 

opravovat ulici a chodník v celé délce, VSCS uhradí pouze povrchy nad provedenými 

výkopy. Cena bude upřesněna. Je možné, že si situace vynutí navíc výměnu kanalizačních 

přípojek, což by znamenalo zvýšení nákladů. 

Výbor bere na vědomí vývoj situace, souhlasí s úhradou zadláždění a v případě nutnosti 

výměny nebo opravy kanalizačních přípojek a kanalizace i s úhradou prací spojených 

s výměnou kanalizačních přípojek. Bude postupováno dle schválených Zásad zadávání 

veřejných zakázek. Pravidlo pro spoluúčast vlastníků kanalizačních přípojek je, že uhradí 

materiál a montáž potrubí kanalizační přípojky. Ostatní náklady uhradí VSCS. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se 

           10/0/0  

8. Záměr vyhlásit VŘ na výměnu vodovodního potrubí Js 80 litina 280 m 

V Olšinkách, Solnice.  

Město Solnice se letos chystalo opravovat povrch ulice V Olšinkách. AQUA SERVIS 

doporučil v této ulici provést kompletní výměnu vodovodního potrubí, na původní staré litině 

se již opravovalo několik havárií.  

Po přednesení bodu jednání předsedou svazku si vzal slovo starosta města Solnice a 

oznámil, že Město z důvodu výrazného navýšení předpokládaných nákladů na celou akci 

od realizace ustupuje. Na základě nových informací  byl tento bod z jednání výboru stažen. 

 

 

 

 



 

 

9. Různé a diskuze 

Diskutován způsob předávání majetku od obce do správy VSCS a provozování společností 

AQUA SERVIS, a.s., tak aby to vyhovovalo také kolaudačnímu řízení. Předseda je pověřen 

sestavením vzoru trojstranné dohody, za spolupráce s Ing. Kunertovou. 

Předseda komentoval počet osazených vodoměrů s dálkovým odečtem. Výbor pověřuje 

předsedu domluvit se spol. AQUA SERVIS, a.s. možnost přednostně osadit dálkové odečty 

pro obecní objekty. 

Předseda vyzval starosty, aby v případě plánovaných rekonstrukcí komunikací oslovili 

předsedu nebo přímo AQUA SERVIS, a.s. Provozovatel poté prověří stav vodovodu a 

kanalizace pod uvedenou komunikací a případně doporučí tyto sítě k výměně před 

rekonstrukcí komunikace.  

Předseda informoval výbor o nastávající několikaměsíční čerpací zkoušce vrtu RK-4 

v Lokotě a podmínkách, které (stejně jako provozovatel AQUA SERVIS, a.s.) do rozhodnutí 

vodoprávního úřadu požadoval. 

 

10. Závěr a usnesení 

Předseda svazku poděkoval přítomným za účast, schválení bodů jednání, za nové podněty  

a za diskuzi. 

 

Zapsal Dragoun 

 

 

 

 

 

  



USNESENÍ č. 105 

z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka ze dne 26. 6. 2025  

 

Výbor bere na vědomí: 

Informaci o zřízení termínovaných vkladů  

Informaci o postupu prací RNDr. Šedy 

 

Výbor schvaluje: 

Výsledek výběrového řízení na opravu vodovodu Skuhrov nad Bělou – Hraštice 

Úhradu zvýšených nákladů – zadláždění komunikace nad přípojkami, případné práce na 

opravách kanalizačních přípojek a kanalizace 

Rozpočtové opatření č. 1  

Zásady zadávání zakázek malého rozsahu 2025. 

Úhradu zadláždění a v případě nutnosti výměny nebo opravy kanalizačních přípojek a 

kanalizace i úhradu prací spojených s výměnou kanalizačních přípojek. Bude postupováno 

dle schválených Zásad zadávání veřejných zakázek. 

 

Výbor pověřuje: 

Předsedu svazku k podpisu smlouvy s vítězným uchazečem VŘ Oprava vodovodu Skuhrov- 

Hraštice na částku uvedenou v jeho cenové nabídce. 

Předsedu sestavením vzoru trojstranné dohody, za spolupráce s Ing. Kunertovou. 

Výbor pověřuje předsedu domluvit se spol. AQUA SERVIS, a.s. možnost přednostně osadit 

dálkové odečty pro obecní objekty. 

Předsedu komunikovat s RNDr. Šedou možnost přípravy alternativního jímacího území 

Močinka včetně odhadu pravděpodobnosti nalezení vhodného zdroje vody. Pozvat RNDr. 

Šedu na další zasedání výboru, aby vysvětlil možnosti dalšího postupu. 

Předsedu pokračovat v upřesnění (studii) možnosti úpravy vody pomocí reverzní osmózy.  

Předsedu zkusit oslovit Univerzitu Pardubice, katedru chemicko-technologickou a požádat 

je o spolupráci na hledání zdrojů dusičnanů v ochranných pásmech vodních zdrojů 

 

Zapsal Dragoun 

 

 


